
Båndmøde VEST 17.06.13 kl. 13.30-15.30 
Mødet foregår på Tandlægeskolen: 1611-121b 

Deltagere: Jesper, Lone, Anne, Lisette, Sissel, Eva 

Dagsorden: 

 

 

Punkt 1 Proces/drøftelse: Status på introduktionsprogram til nye 

studenterstudievejledere, ARTS 

Fremlægges af Jesper 

Referat Oplæringshåndbog er lavet af Lena. 

Oplæringen består af fire oplægsgange, den første med leder/koordinator. 

De tre næste med afgående SSV.  

Der følges ikke op systematisk. Evaluering af håndbogen og oplæring vil 

pågå på Arts på et tidspunkt. 

Vi skal tænke oplæringshåndbogen sammen med 

studievejlederhåndbogen, og det skal optimalt set ligge på 

vejlederportalen. 

Arbejdsgruppen arbejder videre: Eva, Lone og Jesper. 

Punkt 2 Orientering: Seminar for VEST i efteråret 

Fremlægges af Jesper 

Referat Temaet er godkendt: Vejlederen som samarbejdspartner 

Diskussion af, hvorvidt en paneldebat er det mest optimale. Andre forslag: 

 Hvert team forbereder interviews med div. samarbejdspartnere, fx 

studieleder, prodekaner, IT, kommunikation, og andre.  

 Videofilme små interviews med studerende og undervisere. 

 Anvende cases til at forstå fx hvordan vi i fællesskab arbejder 

sammen om studiestart. 

Evt. invitere prodekanen for vejledningsudvalget til at holde et oplæg om 

forventninger til vejlederne. 

Punkt 3 Proces/drøftelse: Effektive møder i VESTbåndet 

Bilag:  Effektive møder 



 

  

  

Fremlægges af Lisette (og Jesper) 

Referat Vi sørger selv for mødeledelse og referent. En evt. sekretær fra staben kan 

aflaste os med at lægge referaterne på portaler og andet ad hoc. 

Dagsordner udsendes onsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af 

punkter er onsdag inden 12. 

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag. 

Vi vælger at anvende en skabelon, et mix mellem denne skabelon 

integreret med felterne fra ARTs referatskabelon. Lisette laver et udkast til 

skabelon. 

Vi beslutter, at vi skiftes til at være mødeleder og møderne foregår på skift 

hos de fem teamledere/souschef. 

Punkt 4 Drøftelse/beslutning: Opfølgning på studieadministrativt kursus  – hvordan 

kommer vi videre med idéen? 

Fremlægges af  

Referat Jesper rykker Sissel for KU-program fra Sissel. 

Når vi får det fra Sissel, arbejder Lone og Lisette videre med at få skrevet 

noget til cheferne om et kursus. 

Punkt 5 Orientering/drøftelse 

Opdatering af samlet side om indskrivning på gæstemodul 

http://studerende.au.dk/studievejledning/indskrivningpaagaestefag/ 

Fremlægges af Lone 

  

Referat Lone skriver ny vejledende tekst til studerende.au.dk. Sender den rundt til 

os andre og vi godkender før teksten sendes til Mona i FS. 

Punkt 6 Drøftelse 

Hvordan håndterer vi bedst muligt de årlige henvendelser fra Det 

Grønlandske Hus – har lovet Gitte Heide, at vi snarest muligt vender det. 

Fremlægges af Lone 

Referat Gitte Heide skal være koordinator for Det grønlandske hus. Lone 

informerer Gitte om, at Det grønlandske hus hver sommer skal henvende 

http://studerende.au.dk/studievejledning/indskrivningpaagaestefag/


 

 

 

 

Punkter til kommende møder: 

Vejledningssite – Anne, herunder: Hvad skal vi gøre med vores referater 

 

Vores tirsdagsbåndmøder kolliderer med lederkredsmøderne et par gange i efteråret…hvad 

gør vi? 

 

Temamøde: Forsinkelsessamtaler, registrering og mål. Hvad med effekten? Hvad med at de 

studerende skal være ”frafaldstruede”? Fælles fodslaw.  Oprettelse af ERFAgruppe vedr. 

metode. Den strategiske del ligger hos lederne. 

 

Temamøde om kvalitetsudvikling og survey og rapport om data, efter sommerferien. 

sig til hende mhb. på at skaffe studievejledere til introarrangementet. Ikke 

jobbank.  

Punkt 7 Orienterings-/opfølgningspunkter: 

1. Rapport fra henvendelsesstatistikgruppen (Lisette) 

2. Særlig henvendelsessurvey for fastansatte – link? (Eva) 

3. Etablerering af vejledningssite (Anne) 

4. Fyraftensmøder 

5. KUs kursusprogram for nye medarbejdere i studieadministrationen 

(Sissel) 

Fremlægges af div. 

Referat 1. Der kommer rapport umiddelbart efter sommer. Herefter tages der i 

båndet stilling til, hvordan vi skal anvende rapporten. Rapporten 

skal være kort.  

2. Den skal med i den endelig rapport på længere sigt.  

3. Flyttes til næste møde 

4. ST har værtsskabet ved næste møde, temaet er evt. studiestart – 

best practice fra områderne, herunder Apps fra ST. 

5. Jesper rykker Sissel 

Punkt 8 Bordet rundt 

Evt.  

Referat Jesper foreslår båndmøde tirsdag 10-12 fremadrettet: Vedtaget! 


